
Vragen van de PvdA aan wethouder Kastje over M17/78 en T18/190 

Motie M17/78 werd unaniem aangenomen. Kort gezegd wordt verzocht maatregelen te treffen die 

bijdragen aan soortenbescherming, te onderzoeken of natuur-inclusief bouwen opgenomen kan 

worden in het PvE in grondexploitaties en de bouwverordening en deze onderzoeksresultaten te 

presenteren in de gemeenteraad (deadline 1 april 2019). 

- Kunt u aangeven waarom of u deze planning bij benadering gaat halen en als dat niet het 

geval is wanneer we dit wel mogen verwachten? 

Toezegging T18/190 betrof het, in februari van dit jaar, bespreken van de leegstandsverordening en 

de doelgroepenverordening aan de samenwerkingstafel op hun bijdrage aan de effectiviteit van 

beleid, te weten het bestrijden en voorkomen van leegstand en het behouden van woningen voor de 

doelgroepen waarvoor ze worden gebouwd. 

- Kunt u aangeven of deze samenwerkingstafel al heeft plaatsgevonden, 

- Zo ja, wat zijn de resultaten van deze bespreking, 

- Zo nee, wanneer staat deze gepland? 

Met vriendelijke groet 

Jacqueline Kalk 

PvdA 

 


